## Islands District Council Agenda for the Traffic and Transport Committee Meeting 離島區議會

## 交通及運輸委員會會議議程

Date : 17 March 2014 (Monday) 日期 : 2014 年 3 月 17 日(星期一)

Time : 2:00 p.m. 時間 : 下午 2 時正

Venue: Islands District Council Conference Room,

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road,

Central, Hong Kong.

地點: 香港中環統一碼頭道38號

海港政府大樓 14 字樓 離島區議會會議室

- I. Confirmation of minutes of the previous meeting held on 20 January 2014 通過 2014 年 1 月 20 日的會議記錄
- II. Improvements to Existing Cycle Tracks and Cycle Parking Facilities in New Towns and Review of Existing Bicycle Prohibition Zones Feasibility Study (Paper T&TC 10/2014)

新市鎮現有單車徑及單車停泊設施改善計劃及單車限制區檢討 - 可行性研究 (文件 T&TC 10/2014 號)

III. Road Improvement Works in Association with Public Housing Development in Tung Chung Area 39

(Paper T&TC 11/2014)

東涌39區公共房屋發展計劃相關道路工程 (文件 T&TC 11/2014 號)

IV. Question on planning of bus terminus at Tung Chung MTR station (Paper T&TC 12/2014)

有關東涌港鐵巴士總站規劃的提問

(文件 T&TC 12/2014 號)

V. Question on removal arrangements of the bus terminus at Tung Chung town centre (Paper T&TC 15/2014)

有關東涌市中心巴士總站搬遷安排的提問(文件 T&TC 15/2014 號)

TTCA(2014 3 17)

VI. Question on traffic congestion at Tung Chung Fu Tung Estate bus stop (Paper T&TC 13/2014)
有關東涌富東邨巴士站交通擠塞的提問
(文件 T&TC 13/2014 號)

VII. Question on proposal to Transport and Housing Bureau on providing subsidy to all local ferry and kaito operators (Paper T&TC 14/2014)

有關建議運輸及房屋局為所有本地渡輪及街渡營辦商提供資助措施的提問(文件 T&TC 14/2014 號)

## VIII. Any Other Business

其他事項

- Highways Department's Minor Traffic Improvement Projects and Works Schedules

路政署小型交通改善項目及其施工時間表

## IX. Date of next meeting

下次會議日期

TTCA(2014 3 17)